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	December 11, 2014
	
	Le 11 décembre 2014

	
	
	

	Coram:  LeBel, Karakatsanis and Gascon JJ.
	
	Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et Gascon

	
	
	

	BETWEEN:

Jules Bossé, Anne Doiron Bossé and Entreprises Envirotek Ltée

Applicants

- and -

Farm Credit Canada

Respondent
	
	ENTRE :

Jules Bossé, Anne Doiron Bossé et Entreprises Envirotek Ltée

Demandeurs

- et -

Financement Agricole Canada

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of New Brunswick, Numbers 54-13-CA and 103-12-CA, 2014 NBCA 34, dated November 27, 2013, is dismissed with costs in accordance with the Tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the Rules of the Supreme Court of Canada.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Nouveau-Brunswick, numéros 54-13-CA et 103-12-CA, 2014 NBCA 34, daté du 27 novembre 2013, est rejetée avec dépens conformément au Tarif des honoraires et débours établi à l’annexe B des Règles de la Cour suprême du Canada. 
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